




• VELKOMMEN TIL ÅRSMØTE 

• I AURE NÆRINGSFORUM

• TORSDAG 16 MARS KL 
19:00

• AURE GJESTEGÅRD.



AGENDA

• 19:00 - STYRELEDER ØNSKER VELKOMMEN

• 19:10 - AURE KOMMUNE INFORMERER

• 19:25 - REPRESENTANTER FRA VÅRE  POLITISKE PARTI       
SNAKKER OM DERES PLANER FOR DE NESTE 4 ÅRENE 
INNEN TEMAENE NÆRINGSUTVIKLING OG ENERGI.

• 19:50 – ÅRSMØTE

• ETTER ÅRSMØTE VIL DET BLI SERVERT PIZZA.



SAKSLISTE

1. GODKJENNE INNKALLING OG 
SAKSLISTE

2. VALG AV MØTELEDER OG 
REFERENT

3. VALG AV 2 TIL OG SKRIVE UNDER 
PROTOKOLLEN

4. GODKJENNE ÅRSBERETNING

5. REGNSKAP

6. BUDSJETT

7. FASTSETTE KONTINGENT OG 
AKTIVITETSBIDRAG FOR 2024

8. VALG



Organisasjon

Styret i ANF fra 10. mars 2022:
Monika Wessel Styreleder valgt av årsmøtet
Einar Andre Skipnes Styremedlem valgt av årsmøtet
Hans Ramsvik Styremedlem valgt av årsmøtet
Jan Einar Gjerde Styremedlem valgt av årsmøtet
Ingvar Gjerdevik Landbruksorganisasjonene

Varamedlemmer:
Heidi Aukan
Kjell Arne Folde

Valgkomité:
Leder: Åse Ulfsnes

Karl Johan Wessel

Grete Ørsal

Styre

Nåværende styre er fra 10 mars 2022, og egenvurderingen er at styret fungerer 

godt som et felleskap, med komplementær kompetanse og variert 

næringsbakgrunn.

Medlemmer
Per 31.12.2022 har ANF 36 betalende medlemmer. 

Lokalisering
ANF har ikke hatt eget kontor i 2022, men har generøst fått lov til å møtes på 
Gammelbrannstasjonen vederlagsfritt. Det setter styret enormt stor pris på! I 
tillegg har det vært mye møter på Teams.

Møter
Styremøter
Det ble avholdt 12 formelle styremøter fra januar tom desember 2022. 

Det har også vært deltakelse i mange eksterne møter i forskjellige fora med tema 
som bla energiforsyning, næringslivsdag, Aureveka, sentrumsdag, infrastruktur og 
reiseliv/hjorteprosjektet og andre. 

Årsmøte 2021
Årsmøtet ble avholdt 10. mars 2022 på Aure Gjestegård.

ÅRSMELDING 2022



Aktiviteter/prosjekter

Aureveka
Den tradisjonelle Aureveka ble også i 2022 arrangert i slutten av juli, med stort 
engasjement rundt om i kommunen. ANF hadde ansvaret for produksjon og 
distribusjon av Aureveka-brosjyren, inkludert koordinering av programmet. Dette er 
et omfattende arbeid som tar mye tid. Med en kostnadsramme på ca. kr 130.000 er 
vi også avhengig av velvillige annonsører fra lokalt næringsliv for at prosjektet skal gå 
i balanse. Arrangement er viktig både for næringslivet og befolkningen, og bidrar til 
stor aktivitet rundt omkring i kommunen.
Arbeidet med planlegging av Aureveka 2023 er i gang, som en del av et toårig 
utviklingsprogram for Aureveka, med støtte fra kommunen. Åse Ulfsnes er 
prosjektleder for dette. Det nye i år er at ANF hjemmeside er oppdatert til også å 
inkludere Aureveka med en egen fane der det blir enklere å legge ut informasjon om 
de ulike arrangementene.

Prosjektet reiseliv og vilt
Hovedprosjekt ble i 2022 satt midlertidig på hold grunnet utfordringer med å få på 

plass organisering. Det ble gjort noen spede forsøk på å skape fremdrift uten å 

lykkes. ANF, Kyststreif, KNN og Vindel ble i  kickoff-møte januar 2023 enige om å gå 

videre med en todelt søknad for hovedprosjekt til Møre og Romsdal fylke (reiseliv og 

landbruk) for å få ut potensialet i tilskudd. Tilsvarende søknad vil også bli sendt Aure 

kommune. 

KNN har stilt sin organisasjon til rådighet for å ha arbeidsgiveransvar for en 

fagperson/prosjektleder ansatt i 1,5-2 år for å ta seg av bla kartlegging og forankring 

av interessenter i jaktutleie og reiseliv og legge grunnlaget for oppstart av et 

selvfinansierende firma med egne ansatte ved prosjektets slutt. 

Prosjektet sirkulære verdikjeder tilknyttet landbasert oppdrett
Aure Næringsforum var prosjekteier av mulighetsstudie på sirkulære verdikjeder for 

å identifisere synergier med eksisterende næringsliv i regionen samt identifisere nye 

næringsetableringer tilknyttet landbasert oppdrett på Hyttneset. Miljø- og 

klimahensyn henger sammen med god ressursforvaltning – vi må sikre at 

biprodukter fra produksjon blir brukt til samfunnsnyttige formål og ikke ender som 

et avfallsprodukt.

Prosjekt lokal energiproduksjon
Aure Næringsforum har tatt initiativ til en kartlegging av hvilke muligheter vi har for 

økt lokal energiproduksjon i Aure. Mål er å få belyst mulighetene og potensialet for 

produksjon av fornybar kraft i Aure og at studien skulle brukes som et 

kunnskapsgrunnlag for beslutningstakerne (dvs. politikerne og folket i Aure) for at de 

senere skal kunne ta gode kunnskapsbaserte beslutninger.

Samferdsel/ infrastruktur

ANF har arbeidet mye med energiforsyning til Aure/ Nordmøre i 2022. Det samme 

gjelder kommunikasjon rundt ferge til Hitra og annen infrastruktur. Vi har i disse 

sakene fått til samarbeid og felles uttalelser med de andre næringsforeningene i 

regionen.

ANF har fått mye gjennomslag for synspunkter i disse sakene og det er viktig å følge 

opp videre prosess ifm nettløsninger med Statnett og annen infrastruktur mot 

relevante aktører – dette er langsiktig arbeid som behøver kontinuitet.  

https://www.aureforum.no/b/en-tydelig-reiselivskommune-med-fokus-paa-jakt-viltopplevelser-lokal-mat-og-opplevelser
https://www.aureforum.no/b/sirkulaer-naeringsvirksomhet-med-fokus-paa-havbruk-og-landbruk
https://www.aureforum.no/b/mulighetsstudie--lokal-energiproduksjon


Høringer:

ANF har fulgt opp invitasjoner til å gi uttalelser i høringer. 

Nettside og sosiale medier

Det har blitt gjort mye jobb med kommunikasjon i ANF, også i 2022. Nettsiden har fått 

en betydelig oppgradering, og vi har forsøkt å få ut det glade budskap at det skjer mye i 

Aures næringsliv! 

Nettverksbygging

Vi har tett dialog og god dialog med andre næringsforeninger.

Fast deltakelse i fora:
• Næringsforeningene Trøndelag Sør/Vest
• Næringsutvikling Nordmøre
ANF og Aure kommune har dialogmøter for å orientere om aktiviteter og diskutere 

temaer som er viktig for næringslivet i regionen. 

Bedriftsbesøk

Det gjennomføres bedriftsbesøk for å kartlegge hva som er viktige temaer for de 

forskjellige medlemsbedriftene og for å synliggjøre bedrifter i kommunen gjennom 

artikler på nettside og sosiale medier.

Økonomi
Driftsinntekter for 2022 var totalt  179 750,- mot 547 725 ,- i 2021. 
Årsresultatet ble et underskudd på kr 216 029,55 mot kr 173 956,- i overskudd i 2021.
Egenkapitalen pr 31.12.2022 utgjør kr. 375 527

Status for ANF
Daglig leder
1 august ble Eva Therese Beer-Width ansatt I 20% stilling for å avhjelpe med 
administrative oppgaver. Engasjementet skulle vare frem til årsskiftet 2022/23. Søknad 
ble sendt Aure kommune og politikerne besluttet støtte til daglig leder ANF på 300 
KNOK for 2023. Dette resulterte at daglig leder har en 25% stilling i hele 2023.
Det har vært stort engasjement og betydelig jobb på flere i styret. 

HMS/Likestilling

ANF har ingen aktivitet som forurenser det ytre miljø. Det har ikke forekommet skader 
eller ulykker i 20212. 2 av 7 styremedlemmer / varamedlemmer er kvinner. 

En stor takk til alle samarbeidspartnere i 2022!
Aure, 16. Mars 2023

______________ _________________ ___________________
Monika Wessel Hans Ramsvik Einar Andre Skipnes
styreleder styremedlem styremedlem

_____________________                          
Jan Einar Gjerde Ingvar Gjerdevik
styremedlem styremedlem











KONTINGENT 2024

Kontingent for alle: Kr 550,- eks mva

Kontingent lag og foreninger: Kr 750,-
eks mva

Servicebidrag antall ansatte:
0 ansatte Ingen servicebidrag
1 - 10 ansatte Kr 550,- + mva per 
ansatt
11 - 20 årsverk Kr 7 500,- + mva
21 - 100 årsverk Kr 12 000,- +mva
>100 årsverk Kr 15 000,- + mva



VALG 2023
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